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 JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestületének 2012. május 23-án 16 órai 

kezdettel megtartott üléséről. 

 

Jelen vannak: 

Márok Csaba polgármester 

Cseke Ottó képviselő 

Bán Balázs képviselő 

Masinka Csabáné képviselő  

Masinkáné Baranyai Mariann képviselő 

Molnárné Troppert Mária képviselő 

Sóki László képviselő 

Dr. Woth László címzetes főjegyző 

 

 

Márok Csaba polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a testület 6 fővel 

határozatképes, Molnárné Troppert Mária képviselő jelezte, hogy később érkezik. Az előbbre 

hozott ülésnek az az oka, hogy a tervezett időpontban sem a jegyző úr, sem az aljegyző asszony 

nem tudott volna részt venni. A Meghívóban szereplő napirendek megtárgyalását javasolja. 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott : 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0 

Tartózkodás: 0 

 

A Képviselőtestület 6 igen szavazattal elfogadta a napirendet.   

 

Napirend:  

 

1.) Átfogó értékelés a 2011. évi gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok 

ellátásáról 

 

Előadó: Borbély Anikó aljegyző 

             Nikolinné Héring Edit intézményvezető  

             

 

2.) Beszámoló a Többcélú Kistérségi Társulás Tanácsában végzett tevékenységről 

 

Előadó: Márok Csaba polgármester            

 

            Egyebek, bejelentések 
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Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a csatornát üzemeltető Dél Mezőföldi Víziközmű 

Kft-nek május 31-ig kell elfogadni a mérlegbeszámolóját. Köszönti az ülésre megjelent Schmidt 

Zoltánt, a Kft. ügyvezető igazgatóját. A könyvvizsgáló jelentése kismértékű eltérést mutatott az 

előző évekhez. Ezt a Pénzügyi Ellenőrző és Gazdasági Bizottság tárgyalta. Töttős Tibor, 

bizottsági tag szakmai álláspontja az, hogy a könyvvizsgáló észrevétele technikai jellegű, ehhez 

képest a mérlegbeszámoló elfogadható. Az, hogy utána a DVCSH-val szemben számlák hogyan 

kerülnek könyvelésre, az egy könyveléstechnikai dolog, amit az ügyvezetővel a könyvelővel és a 

könyvvizsgálóval le kell egyeztetni. Felkéri a PEB elnökét ismertesse a bizottság állásfoglalását. 

 

Masinkáné Baranyai Mariann képviselő, a PEB elnöke elmondja, hogy javasolja 

mindenképpen elfogadásra a mérlegbeszámolót, mert ezt május 31-ig el kell fogadni. Utólagosan 

a társulás többi tagjával is meg kell ezt beszélni, egy technikai kérdés miatt állhat meg a 

mérlegbeszámoló elfogadása.  Az, hogy ugyanaz a könyvvizsgáló, aki évek óta készíti a mérleget 

miért állapított meg most teljesen mást, nem érthető. A papírokat el kell küldeni, majd egy 

hiánypótlással korrigálni kell. A Pénzügyi Bizottság javasolja, hogy a testület fogadja el a 

mérlegbeszámolót. 

 

Márok Csaba polgármester szerint a testületnek ma arról kell dönteni, hogy a polgármesternek a 

taggyűlésre milyen mandátumot ad. A polgármesternek olyan mandátumot kellene adni, hogy 

elfogadhatja a mérlegbeszámolót. Természetesen ennek utólagos pénzügyi tisztázása 

mindannyiunk közös érdeke. Nem gondolja, hogy ha valami rendezetlen, akkor ezt nem lehetne 

kijavítani.  

 

Schmidt Zoltán ügyvezető igazgató elmondja, hogy arról van szó, hogy a DVCSH 25o Ft-ot 

követel minden évben köbméterenként, mi 137,50-et fizetünk. Van egy I. fok bírósági ítélet, mely 

152 Ft/m3 –t állapított meg, ezt ők megtámadtak. Ennek a könyvben való szerepeltetése eddig 

minden évben problémát okozott. Az előző évekhez képest ezt most másik sorba kellett tenni, 

ebben nincs egyetértés, az a sor jó-e, amit az előző években használtak, vagy a mostani. Ha a 

DVCSH egész tartozását feltüntetjük, akkor veszteséges lesz a cég, ha a 137,50/m3-rel tüntetik 

fel, akkor nyereséges. Mi most egy köztes dolgot tettünk, ezt a könyvvizsgáló felülvizsgálta, aki 

úgy gondolta, hogy az egész összeget bele kell tenni, legyen veszteséges a cég.  Erre fog az 

történni, hogy összeülnek a pénzügyi bizottságok, a polgármesterek, a könyvvizsgáló és a 

könyvelő és reméli, hogy megtalálják a megoldást. Ez a mérleg végösszegét nem igazán 

befolyásolja.  

 

Márok Csaba polgármester hozzáteszi, hogy az lehet a jogkövetkezménye ennek, hogy 

felfüggeszthetik a cég működését.  

 

Kérdést tettek fel: Bán Balázs képviselő, Masinka Csabáné képviselők. 

 

Schmidt Zoltán ügyvezető igazgató elmondja, hogy ha veszteséges a cég, az nem jár semmilyen 

szankcióval. Azt nem tudják, hogy most miért került más soron szerepeltetve ez az összeg, ez 

minden évben vita tárgyát képezi. 
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Márok Csaba polgármester javasolja annak elfogadását, hogy a polgármester kapjon 

felhatalmazást a Dél-Mezőföldi Víziközmű Szolgáltató Kft taggyűlésén a mérlegbeszámoló 

elfogadására, kézfeltartással szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott : 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0 

Tartózkodás: 0 

 

A Képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

46/2012. (V.23.) számú képviselő-testületi határozata 
 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felhatalmazza Márok 

Csaba polgármestert, hogy a Dél-Mezőföldi Víziközmű Szolgáltató Kft taggyűlésén a 

mérlegbeszámolót elfogadja.  

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal  

 

 
 

1.) Átfogó értékelés a 2011. évi gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok 

ellátásáról 
 

 

 

 

Márok Csaba polgármester felkéri Nikolinné Héring Edit intézményvezetőt – amennyiben van - 

tegye meg szóbeli kiegészítését.  

 

 

Nikolinné Héring Edit intézményvezető elmondja, hogy az átfogó értékelésből látható, hogy a 

sok-sok társadalmi probléma náluk is lecsapódik, látható ez a gondozottak számának 

növekedéséből és az iskoláztatási támogatások problémáiból. Ez indokolja, hogy nagyon megnőtt 

a gondozottak száma. Az éves tanácskozásukon megtárgyalták a gyermekvédelem helyzetét és az 

elmúlt év dolgait az intézményen belül, a meghívott vendégek jelenlétében. Az átfogó értékelés 

anyaga szép, benne van a gyermekvédelmi szakdolgozók komoly munkája, és a többi 

gyermekvédelemmel foglalkozó kollégának a munkája is, itt az óvodai, iskolai ifjúságvédelmi 

felelősökre gondol elsősorban, védőnőkre és mindazon szakemberekre, akik a gyermekek 

védelemében bármit is tesznek a településen, ettől ilyen a beszámoló, amilyen.  

 

 

Kérdést tettek fel: Bán Balázs, Masinkáné Baranyai Mariann képviselő 
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Nikolinné Héring Edit intézményvezető úgy gondolja, hogy az irántuk való bizalom adott. A 

várandós szülők esetében hozzájuk csak a szociálisan problémás helyzetű anyák jutnak. Első 

körben ők a védőnőkhöz kerülnek, és csak akkor jutnak hozzájuk, ha szociális probléma van, ők 

ezt házon belül kezelik, próbálnak nekik segíteni. Annak érdekében nyílnak meg, hogy segítséget 

kapjanak. A 759 fős ügyfélforgalom csak a gyermekjóléti szolgálatot jelenti, a családsegítő több, 

mint 900 fős forgalmat jelent. A jövőbeni létszámot megjósolni nem lehet, de az már látszik, 

hogy egyre többen jönnek. A szabadidős programokból nem tudnak többet csinálni a rengeteg 

munka mellett. Azért elégséges, mert nem tudnak többet szervezni. Voltak azért programok, de 

ezeket nem verik nagydobra. Mezőfalván sok a bűncselekmény, de nem fiatalkorúak követik el, 

vagy ha igen, akkor lakásotthonosok, ők pedig nem hozzájuk tartoznak. A lakásotthonokkal 

egyébként jó a kapcsolatuk, a gyermekvédelmi tanácskozáson is ott voltak a lakásotthonok 

vezetői, segítik egymás munkáját. A csellengés megelőzésére való elfoglaltságot azok a kulturális 

rendezvények jelentenék, ami a faluban, a környező településeken vannak. Az alapvető 

munkájukhoz leginkább még egy kis irodahelyiség hiányozna, de ezt nem lehet megoldani, az 

épülethez nem lehet hozzáépíteni.  

Megköszöni a munkatársak és Borbély Anikó aljegyző munkáját az anyag elkészítésében. A 

kérdésre válaszolva elmondja, hogy a gondozottak nagy batyujában valószínűleg a ruhaakciónál 

kapott ruhákat viszik haza, és ha mosás van, akkor a tiszta ruhát viszik. Létszámleépítés nem lesz, 

egyelőre nem felesleges senki. Az a helyzet, hogy a gondozottak létszámát tekintve vannak 

hullámvölgyek és hegyek. Most éppen kevés házi-gondozottjuk van, de volt olyan időszak, hogy 

nem győzték. Most kisebb, de fel fog duzzadni a házi-gondozott létszám. Ekkora településen kell, 

hogy legyen annyi létszám, hogy a 4 gondozóra szükség legyen.  

 

Márok Csaba polgármester a létszám leépítéssel kapcsolatban felmerült kérdésre elmondja, 

hogy amennyiben az ellátotti létszám jelenlegi szinten marad, és ezen nem tud változtatni az 

intézmény, akkor gond lehet a létszámmal. A működési engedélyben szereplő ellátotti létszámhoz 

van megállapítva a dolgozói létszám. Mindenképpen intézkedési tervet kell az 

intézményvezetőnek készíteni, hogy a létszám emelésén hogyan tud változtatni. 2013. január 1-

jétől új rendszer következik, amit úgy hívnak, hogy feladatfinanszírozás. Ebbe, ha 

belegondolunk, akkor azt látni, hogy ha tíz embert látnak el, akkor nem húszra fogják a pénzt 

kapni, hanem tízre. Az önkormányzat is olyan helyzetben van, ha elveszik az SZJA kiegészítést, a 

gépjármű adót, csak az iparűzési adót hagyják itt, akkor jelentős mértékben csökken az 

önkormányzat mozgástere. Nem csak a családgondozóra igaz ez, hanem például az óvodára, is 

hiszen csökken a gyereklétszám. Valamilyen stratégiát ki kell alakítani, mert ha elveszik a 

pénzeinket, nem lesz miből működtetni, fenntartani az óvodapedagógust, a dajkát, a 

gondozónőket. Ezzel mindenképpen foglalkoznunk kell. Ha a Szociális-, Családsegítő és 

Gyermekjóléti Intézmény nem tudja a gondozott létszámot emelni, akkor ott felesleges 

munkaerők vannak. Ezt 2013. januártól nem fogják finanszírozni. Erről a témáról szeptemberben 

tárgyalnia kell a testületnek.  

 

Masinka Csabáné képviselő, az Egészségügyi és Szociális Bizottság tagja elmondja, hogy az 

átfogó értékelés anyagát a szociális bizottság megtárgyalta, a beszámolót szép kerek 

beszámolónak találta, minden részletre kitért, célokkal, eredményekkel. A bizottság a beszámolót 

elfogadásra javasolja a képviselőtestületnek.  

 

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki a 2011. évi gyermekvédelmi és gyermekjóléti 

feladatok ellátásáról szóló átfogó értékelést elfogadja, kézfelemeléssel szavazzon.  
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A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott : 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0 

Tartózkodás: 0 

 

A Képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

47/2012. (V.23.) számú képviselő-testületi határozata 
 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2011. évi 

gyermekvédelmi és gyermekjóléti feladatok ellátásáról szóló átfogó értékelést elfogadja. 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal  

 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy az intézménynél SZMSZ módosításra került sor,  

kéri a Szociális Bizottság tagját, Masinka Csabáné képviselőt, tájékoztassa a testületet a bizottság 

állásfoglalásáról. 

 

Nikolinné Héring Edit intézményvezető elmondja, hogy a Szociális-, Családsegítő és 

Gyermekjóléti Intézmény SZMSZ-ébe a konyha feladata került bedolgozásra. A konyha neve 

ezután Mezőkonyha lesz. 

 

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki elfogadja a Szociális-, Családsegítő és Gyermekjóléti 

Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatát, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott : 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0 

Tartózkodás: 0 

 

A Képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

48/2012. (V.23.) számú képviselő-testületi határozata 
 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szociális-, 

Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatát 

elfogadja. 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal  
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Márok Csaba polgármester Szociális-, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény Házi 

Rendjének átírására tér át. Kéri az intézményvezetőt tegye meg ezzel kapcsolatos szóbeli 

kiegészítését. 

 

Nikolinné Héring Edit intézményvezető elmondja, hogy sok változás nincs, belekerült a konyha 

új elnevezése, külön vették a családsegítő és a gyermekjóléti ügyfélfogadását, mert nem tudnak 

külön helyiséget biztosítani.  

 

 Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki a Szociális-, Családsegítő és Gyermekjóléti 

Intézmény Házi Rendjét elfogadja, kézfelemeléssel szavazzon.  

 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott : 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0 

Tartózkodás: 0 

 

A Képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

49/2012. (V.23.) számú képviselő-testületi határozata 
 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szociális-, 

Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény Házi Rendjét elfogadja. 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal  

 

 

Márok Csaba polgármester a Szociális-, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény Szakmai 

Programjának elfogadásról kéri az intézményvezető szóbeli kiegészítését.  

 

Nikolinné Héring Edit intézményvezető elmondja, hogy itt is formai változtatásokra volt 

szükség, Mezőkonyha, az új demográfiai adatokat kellett beletenni. 

 

Kérdést tett fel: Bán Balázs képviselő.  

 

Nikolinné Héring Edit intézményvezető elnézést kér, de ezek az anyagok tegnap készültek el, 

sok más munka miatt és iskolába is jár.  

 

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki elfogadja a Szociális-, Családsegítő és Gyermekjóléti 

Intézmény Szakmai Programját, kézfelemeléssel szavazzon.  

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott : 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0 

Tartózkodás: 0 
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A Képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

50/2012. (V.23.) számú képviselő-testületi határozata 
 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szociális-, 

Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény Szakmai Programját elfogadja. 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal  

 

 

Márok Csaba polgármester a Szociális-, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény térítési díjak 

kapcsán elkészült anyagának elfogadására tér át. Itt a jövedelem kategóriák kapcsán eltérés van, 

mely a szociális étkeztetésnél 100 Ft-tól maximum 375.-Ft-ot jelent.  Az étkeztetés kapcsán 

tájékoztatja a testületet, hogy az ingyen-konyha működik, 54 adag ételt szállítanak Mezőfalvára a 

rászorultaknak. Ezt a dunaújvárosi Campus étterem készíti, a normatívából tartják ezt fenn. A 

jelentkezőknek csak egy nyilatkozatot kellett kitölteni.  

 

 

Kérdést tett fel: Masinkáné Baranyai Mariann, Masinka Csabáné képviselő. 

 

 

Nikolinné Héring Edit intézményvezető elmondja, hogy a többség eljár az ételért, vezetik, hogy 

ki az, aki gyakran nem megy, azok ki fognak esni az ellátásból, helyettük mások kerülhetnek be. 

Július 1-jétől lehetséges lesz esetleg létszámot bővíteni, kéri, aki tud olyan rászorulóról, küldjék 

be az intézménybe. 

 

Borbély Anikó aljegyző kéri, ha lehet bővíteni a létszámot – mivel nyári étkeztetés nem lesz a 

gyerekeknek – akkor a gyerekes családokat is  be lehetne vonni. A nyári programba sajnos nem 

tudunk részt venni, mert nem tudunk helyi őstermelőtől vásárolt alapanyagról számlát produkálni.  

 

Márok Csaba polgármester kéri, aki a térítési díjakról szóló rendeletet elfogadja, név szerint 

szavazzon.  

 

A képviselőtestület név szerinti szavazással: 

Cseke Ottó képviselő igen, 

Bán Balázs képviselő igen,  

Masinka Csabáné képviselő igen, 

Masinkáné Baranyai Mariann képviselő igen, 

Sóki László képviselő igen,  

Márok Csaba polgármester igen szavazatával, 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
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Mezőfalva Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

9/2012. (V. 25.) önkormányzati rendelete 

a személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési díjairól szóló 9/2010. (IV.28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Mezőfalva Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testülete a szociális igazgatásról és szociális 

ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 92. § (1) bekezdésében és a 92. § (2) bekezdés f) 

pontjában kapott felhatalmazás alapján a helyi önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV. törvény 

8. § (4) bekezdésében meghatározott feladatkörében eljárva a következőket rendeli el: 

 

1. § A személyes gondoskodást nyújtó szociális ellátások térítési díjairól szóló 9/2010. (IV.28.) 

önkormányzati rendelet (a továbbiakban: R.)  1. és 2. melléklete helyébe e rendelet 1. és 2. 

melléklete lép.    

 

2. § E rendelet 2012. június 01. napján lép hatályba. 

 

3. §. E rendelet rendelkezéseit a folyamatban lévő ügyekben is alkalmazni kell. 

 

 

 

 

Márok Csaba                      Dr. Woth László 

polgármester                                         címzetes főjegyző 

 

 

 

2.) Beszámoló a Többcélú Kistérségi Társulás Tanácsában végzett tevékenységről 

 

 

 

Márok Csaba polgármester tájékoztatja a képviselőtestületet arról, hogy a Társulási Tanácson 

keresztül jövő pénzek, az utalások megtörténtek – iskolai normatívák jönnek. A gyermekek 

átmeneti otthona is működik Nagykarácsonyban, mely alapvetően a városoknak kötelező 

feladatuk. Ezen kívül egy új dologgal szembesültünk: a Többcélú Kistérségi Társulásokat 

megkeresték a közmunka programba, és most 4 parlagfű irtására alkalmas ember kerül behívásra.  

A társulás nagy feladatokat egyébként nem végez, egyre inkább szűkül a mozgástere.  

 

Mivel hozzászólás, kérdés nem hangzott el, Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki a 

beszámolót elfogadja kézfelemeléssel jelezze. 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott: 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0 

Tartózkodás: 0 

 

A Képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  
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Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

51/2012. (V.23.) számú képviselő-testületi határozata 
 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Többcélú Kistérségi 

Társulás Tanácsában végzett tevékenységről szóló beszámolót elfogadja.  

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal  

 

 

Egyebek, bejelentések  

 

 

 

Márok Csaba polgármester köszönti az ülésen megjelent Családi Napközi vezetőjét, aki azért 

jött el, mert a családi napköziknek jónak tűnő pályázati konstrukciója került kiírásra. A TÁMOP 

kiírásban pályázhatnak. A napközi a Semmelweis u. 9. sz. lakásban működik jelen pillanatban. A 

felújítás nem jelenthet új építést. Az eszközbeszerzés az alapvetően a működéshez szükséges 

eszközök beszerzését jelenti. Bérköltség is lehívható, a gyermekétkeztetést is támogatja a 

pályázat, PR költség is elszámolható. A pályázatot a Családi Napközi adja be.  

Ha egy tanulócsoportra számolunk, akkor ez 20 millió Ft.-ig mehet. Felmerült az is, hogy hogyan 

lehetne ezt a tevékenységet bővíteni. Dr. Bartos Krisztina bejelentette, hogy a GYES-ről nem 

kíván hozzánk visszajönni, máshol kíván elhelyezkedni. Felmerült, hogy esetlegesen, ha két 

csoportban gondolkodunk, akkor az lehetne a szomszéd lakásban. Akkor már 14 gyerek 

elhelyezhető.  

Ha megnyerik a pályázatot, akkor 2 évig ingyenes lesz, nem lehet a gyerekekért díjat kérni. 

Annak eldöntéséhez, hogy egy vagy két csoportban lehessen gondolkodni, szükség van a testület 

álláspontjára az ügyben, hogy a Semmelweis u. 7. sz. alatti lakást erre a célra felhasználja-e.  

Aki elfogadja azt, hogy a Családi Napközinek az önkormányzat a Semmelweis u. 7. sz. alatti 

lakást rendelkezésre bocsájtsa és az ezzel kapcsolatos szerződést a polgármester a Semmelweis u. 

9. sz. alatti lakás szerződéséhez hasonlóan aláírja, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott : 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0 

Tartózkodás: 0 

 

A Képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

52/2012. (V.23.) számú képviselő-testületi határozata 
 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete, - amennyiben 

REMALAU Nonprofit Kft által vezetett Makk Marcsi Családi Napközi a TÁMOP 2.4.5 

pályázaton támogatást nyer, - az önkormányzat tulajdonában lévő Mezőfalva, 
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Semmelweis utca 7. sz. alatti, jelenleg üres lakását a Családi Napközi rendelkezésére 

bocsátja. 

 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal  

 

 

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki elfogadja azt, hogy a a képviselőtestület hozzájárul 

ahhoz, hogy a Családi Napközi pályázatot nyújtson be a TÁMOP 2.4.5 pályázati konstrukció 

keretében az épületre és környezetére, a benne lévő felújításra és a pályázatban szereplő plusz 

pontszámhoz szükséges támogatást az önkormányzat megadja, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott : 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0 

Tartózkodás: 0 

 

A Képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

53/2012. (V.23.) számú képviselő-testületi határozata 
 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárul ahhoz, hogy 

a Juhászné Bokor Brigitta, mint a REMALAU Nonprofit Kft. képviselője által vezetett 

Makk Marcsi Családi Napközi támogatás iránti kérelme, a TÁMOP-2.4.5 -12/1 A munka 

és a magánélet összehangolását segítő helyi kezdeményezések  Alternatív nappali 

gyermekellátási szolgáltatások létrehozásának támogatása c. pályázat keretében 

együttműködik Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatával. 

A pályázat során a tevékenységüket a jelenlegi Semmelweis u. 7. szám mellett a 

Semmelweis utca 9. sz alatti ingatlanra is kibővítik, melyeket a pályázat során 

felújítanának (tetőcsere, szigetelés) 

A fentiek értelmében szükséges a megcélzott ingatlanok tekintetében tartós bérleti 

szerződéssel és együttműködési megállapodással rendelkezni, melyhez Mezőfalva 

Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete hozzájárul, valamint a pályázat 

sikeres elbírálása érdekében további vállalást tesz az alábbiak szerint: 

A  pályázó a projekt megvalósítása során az önkormányzattal együttműködik. 

Az Önkormányzat a mezőfalvi 0-3 éves gyermekek napközbeni ellátásának érdekében 

írásbeli vállalást tesz, arra vonatkozóan, hogy a pályázat támogatása esetén a 

pályázatban szereplő 45.000.-Ft/ hó rezsiköltségekből 25.000.-Ft/hó összeget átvállal, 

mely a költségek 55 %-át jelenti.  

 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

              Határidő: 2012. június 10. 
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Márok Csaba polgármester tájékoztat arról, hogy óvodapályázat is van kiírva, de csak az 

épületen belüli tornaszobát támogatják. Mivel mi belül nem tudjuk ezt kialakítani, így 

okafogyottá vált a pályázat.  

 

A képviselőtestület a tájékoztatást tudomásul vette.  

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy Baricza Zsuzsa tanárnő szeretne az önkormányzati 

tulajdonban lévő lakására redőnyt szereltetni. Az utcafrontot nem érinti, saját költségén 

szereltetné fel a redőnyöket, lelakni sem akarja. Úgy gondolja, ezt mindenképpen lehet 

támogatni. Kéri, aki ezzel egyetért, kézfeltartással szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 6 fő 

Szavazott : 6 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0 

Tartózkodás: 0 

 

A Képviselőtestület 6 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

54/2012. (V.23.) számú képviselő-testületi határozata 
 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárulását adja 

Baricza Zsuzsa tanárnőnek az önkormányzat tulajdonában lévő Mezőfalva, Liget sor 6. 

sz. alatti lakás ablakainak redőnnyel történő felszereléséhez.  

 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal  

 

 

Márok Csaba polgármester arról számol be, hogy nála járt Dávid István, aki a Mezőfalvi 

vigasságokon a büfét biztosítja, ő biztosít ehhez minden felszerelést és a hatóságok felé is Ő felel. 

 

A csatorna-beruházásunkban zajlik a közbeszerzési eljárása a mérnöknek és a kivitelezőnek. A 

mérnök dokumentációt eddig 11-en vitték el, a kivitelezői dokumentációt pedig 13-an.  

 

A képviselőtestület a tájékoztatást tudomásul vette.  

 

Dr. Woth László címzetes főjegyző a Dunanett Kft. írásos anyagát ismerteti. Az írásos anyagot a 

képviselőtestület megkapta. A díjszámítás módjával, - amit írásban megküldött – lehetne 

vitatkozni. Ennél lehet alacsonyabb díjat megállapítani, azonban ha az ő számítása jó, akkor a 

különbözetet az önkormányzatnak kell hozzátenni.  

 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy ezt az anyagot Nagyvenyimen is tárgyalták, nem 

tudtak mit tenni, elfogadták. Aki a Dunanett Kft által megküldött javaslatot elfogadja, név szerint 

szavazzon. 
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A képviselőtestület név szerinti szavazással: 

Cseke Ottó képviselő igen, 

Bán Balázs képviselő igen,  

Masinka Csabáné képviselő igen, 

Masinkáné Baranyai Mariann képviselő igen, 

Sóki László képviselő igen,  

Márok Csaba polgármester igen szavazatával, 6 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

 

 

Mezőfalva Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

10/2012. (V. 25.) önkormányzati rendelete 

 

a kommunális hulladék szállítási közszolgáltatási díjak megállapításáról szóló  

17/2011. (XII.19.) sz. rendelet módosításáról 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX törvényben kapott felhatalmazás alapján a 

Mezőfalva Nagyközség közigazgatási területén alkalmazandó szemétszállítási díjakat az alábbiak 

szerint állapítja meg:  

 

1.§ A 17/2011. (XII.19.) rendelet 1. §-a hatályát veszti, és helyébe az alábbi 1. § lép:  

 

 

Alapdíj:                                  383 Ft/hó + Áfa 

Egységnyi díjtétel                                       2,30  Ft/liter + Áfa 

120 literes edényzet esetén ürítési díj                         276 Ft/ürítés + Áfa 

80 literes edényzet estén ürítési díj:Ei. tényező 1,63             219 Ft/ürítés + Áfa 

60 literes edényzet estén ürítési díj:Ei. tényező 1,93             176 Ft/ürítés + Áfa 

Minimális közszolgáltatási díj alapdíj + 240 liter hulladék ürítési díja  + Áfa 

Minimális közszolgáltatási díj egyedül élők esetén  

Alapdíj + 120 liter hulladék ürítési díja + Áfa  

                

 

2.§ Jelen rendelet 2012. június 1-jével lép hatályba, 2012. június 2-án hatályát veszti.  

 

 

 

 

 

 

 

Márok Csaba                    Dr. Woth László 

Polgármester                   címzetes főjegyző 
 

 

 

 

 

Márok Csaba polgármester tájékoztatja a testületet a Kisújfalusi és a Herczogsdorfi 

kirándulásokról, elmondja, hogy kik vesznek részt ebben.  
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A tájékoztatást a képviselőtestület tudomásul vette.  

 

Márok Csaba polgármester arról a szociális bizottsági határozatra tér át, mely megjelent 

országos médiákban. A bizottság határozatának fogalmazása talán nem volt helyes, de a 

megállapítása szakmai szempontból tényszerű és helytálló. A bizottság sok szempontot 

figyelembe vett határozatának meghozatalánál. Jelen volt az ülésen, és tudja, hogy az akiről szó 

van, közmunkás volt, akit betettek a konyhára ahonnan két nap után elment, mert ott keményen 

kellett dolgozni. Neki vannak egyéb ellátásai is. Véleménye szerint erre – mivel nevet nem 

használhatnak - nem szabad reagálni. 

 

Bán Balázs képviselő elmondja, hogy azért gondolta, hogy erre valamiféle közleményt kellene 

kiadni, mert nagy visszhangja volt.  

 

Masinka Csabáné képviselő, a Szociális Bizottság tagja szerint a bizottság jó döntést hozott és 

nem kell nekik magyarázkodni sehol. Maximálisan kiáll a bizottság döntése mellett, a döntés 

megalapozott volt, az indoklás is jó volt, melyben a fellebbezési lehetőség is szerepel.  

 

Dr. Woth László címzetes főjegyző úgy gondolja, hogy egy fogalmat lehetett volna a 

határozatban hozzátenni: „az egyéb rendelkezésre álló ismereteink alapján”.  

 

Márok Csaba polgármester tájékoztat arról, hogy az önkormányzati földeket elkezdték 

megművelni. Ennek kapcsán a Liget sori lakásnál borsót termelünk, Szatmári László telke 

végében borsót és hagymát, a Semmelweis utcai telkükön pedig a krumplival próbálkozunk, majd 

kiderül, hogy milyen sikerrel. Ezek a művelések zárt területen történnek. 

 

Kérdést tett fel: Bán Balázs képviselő 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy ezt közmunkások csinálják, a konyha használja fel, 

tudjuk mikor permeteztünk, mit vetettünk el. A konyhánál horribilis költség az alapanyag. Jó 

lenne még sárgarépát és zöldséget is termelni.  

 

Tájékoztat még arról is, hogy a testületi ülésen elhangzott a vágóhidasokkal való megbeszélés, 

melyben ott tartanak, hogy hívtunk értékbecslőt. Ők is ott voltak, elmondhatták érveiket, ami az 

értékbecslésnél szerepet kaphat. Megítélése szerint kompromisszumot lehet találni ebben a 

kérdésben. Ezt rendesen elő kell készíteni, ami megfelelően alátámasztott. Az értéket kell 

pontosan meghatározni, most meg kell mondanunk a vételárat, hogy meddig tartjuk fenn. Addig 

nincs értelme megvenni, míg nincs pályázat. 

 

Molnárné Troppert Mária képviselő megérkezett! 

 

Márok Csaba polgármester Tájékoztat arról is, hogy Szabó Lászlóné lakás rendbetétele halad 

előre. Még a két radiátor rendbetétele van hátra, ezt a jövő hétre ígérték.  

 

A Szennyvízberuházó Önkormányzati Társulás költségvetése úgy készült, hogy polgármesterek, 

jegyzők megbeszélték, mi legyen benne. Elfogadták, a költségvetés beterjesztésre került. Ezek 

után Kisapostag képviselőtestülete küldött egy levelet, hogy nem látják, mi van a számok mögött, 

és ez nincs kellőképpen alátámasztva, stb. Megtehetnénk, hogy egyszerűen inkasszáljuk a 

számlájukat. 
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Felmerült a múltkori ülésen a mezőfalvi honlap kérdése, mert ezzel vannak problémák. Behozta a 

megállapodást, amit a jelenlegi üzemeltetővel kötöttünk. Ebben az szerepel, hogy a szerződés két 

hónapos felmondási idővel felmondható.  

 

Bán Balázs képviselő emlékeztet arra, hogy a József nádor hét programja – mely nem jelent meg 

a honlapon - kapcsán merült fel ez a probléma.  

 

Ijjés Gizella művelődésszervező elmondja, hogy háromszor küldte el a programot. a honlap 

kezelője nem kereste, nem ültek le ezt megbeszélni. Telefonon azt mondta, hogy erre ne is 

számítson.  Azóta, amit átküldött – ha késéssel is – de kitette a honlapra.  

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy már nincs külön honlap szerkesztési feladat, csak az 

átküldött anyagok honlapra történő felvitele van. 

 

Sóki László képviselő Nagy Sándor számítógépes szakértelmét maximálisan elismeri, de ez nem 

biztosíték arra, hogy egy honlapot is megfelelően tud kezelni, formázni. Nem látja a törekvést, azt 

a szándékot, hogy ugyanaz lenne a célja, hogy ez rendesen meglegyen. Ezt tisztázni kellene, hogy 

tud e ennyi pénzért olyan munkát végezni, ami az önkormányzatnak is megfelelne. Ha csak 

feltölteni kell az anyagokat, akkor a rendszergazdával kellene megbeszélni az átküldött anyagok 

honlapra történő felvitelét, vele napi kapcsolatot lehetne tartani.  

 

Márok Csaba polgármester emlékeztet arra, hogy Bán Balázs képviselő úr már az elmúlt ülésen 

felvetette, hogyan lehetne megcsinálni azt, hogy a honlap önkormányzati részébe kialakítani 

olyan helyet ahonnan az anyagok letölthetők. Ez azért lenne jó, mert már többször is előfordult, 

hogy a citromail e-maillel rendelkezők nem kapták meg az anyagok. Egyszerűbb e-mailt 

kapnának a képviselők, ez alapján már az anyagokat könnyebben le tudják tölteni a honlapról. 

Ezen dolgozik is a rendszergazdánk.  

Molnárné Troppert Mária képviselő szerint egy művelődési ház közeli ember kellene erre a 

munkára, pl. Tóth Fanni, aki esetleg fél állást kapna itt, mi lenne, ha ő ezt a fél állása mellett 

csinálná.  

 

Márok Csaba polgármester a problémát abban látja, hogy a honlap kezelője már nem lakik a 

településen. A honlapon még a falu alapításának 200. évfordulójáról készült képek vannak. Olyan 

ember kellene, aki helyben van, informatívabb lenne, és mindig frissíteni tudná az adatokat, 

képeket, anyagokat. Naprakésznek kell lenni. Ebben a kérdésben el kell indulni.   

 

A képviselőtestület a fentiekkel egyhangúlag egyetértett.  

 

Márok Csaba polgármester az előző ülésen felmerültekre emlékeztet, amikor is az SZMSZ 

módosításáról volt szó. Ennek kapcsán az volt a legfőbb probléma, hogy kitüntetéseinket nem 

akármikor adhatjuk át. Ezért készült el egy tervezet az SZMSZ 1.sz. mellékletének módosítására. 

Az anyagot jónak találja, kezeli a kitüntetésekkel kapcsolatos problémákat.  

 

Kérdést tett fel : Bán Balázs képviselő 

 

Dr. Woth László címzetes főjegyző elmondja, hogy a 60 napos kitétel azért van, mert ha nincs 

képviselőtestületi ülés – pl. nyáron – a beterjesztésnek akkor is döntésre kell kerülnie ennyi idő 

alatt.  

 

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki a rendelet elfogadja, név szerint szavazzon. 
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A képviselőtestület név szerinti szavazással: 

Cseke Ottó képviselő igen, 

Bán Balázs képviselő igen,  

Masinka Csabáné képviselő igen, 

Masinkáné Baranyai Mariann képviselő igen, 

Molnárné Troppert Mária képviselő igen, 

Sóki László képviselő igen,  

Márok Csaba polgármester igen szavazatával, 7 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 

 

 

Mezőfalva Nagyközségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

11/2012. (V.25.) önkormányzati rendelete 

a képviselőtestület által adományozható kitüntetésekről, díjakról  és díszpolgári címről 

 

SZERVEZETI ÉS MŰKÖDÉSI SZABÁLYZAT 

1. sz. melléklete 

 

a képviselőtestület által adományozható kitüntetésekről, díjakról  és díszpolgári címről 

 

I. FEJEZET 

  

BEVEZETŐ 

 

Mezőfalva Nagyközség képviselőtestülete a Szervezeti Működési Szabályzatban kapott 

felhatalmazása alapján kitüntetéseket, elismeréseket alapíthat és ítélhet oda. 

 

A képviselőtestület hatáskörében eljárva kitüntetést adományoz Mezőfalva Településért címmel, 

Díszpolgári címet adományoz Mezőfalva Díszpolgára címen és díjat adományoz József nádor Díj 

címen.  

 

II. FEJEZET 

 

ELJÁRÁSI REND 

 

1.§ A képviselőtestület által alapított elismerésekre szóló javaslatot minden esetben írásban kell 

benyújtani Mezőfalva Polgármesteréhez címezve. 

 

2.§ A polgármester a beérkező javaslatot a képviselőtestület soron következő ülésére, de 

legkésőbb 60 napon belül döntésre, a képviselőtestület elé terjeszti. 

 

3.§ A javaslatot a polgármester, alpolgármester, a képviselőtestület tagjai, a jegyző, a 

képviselőtestület bizottsága nevében a bizottsági elnök, a nemzeti kisebbségi önkormányzat 

elnöke, a mezőfalvi civil szervezet nevében annak vezetője terjeszthet elő.  

 

4.§ A javaslatot részletes, a jelöltet, tevékenységét és eredményeit bemutató indoklással kell 

ellátni.  
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5.§ A képviselőtestület a javaslatról minősített szótöbbséggel dönt. A döntésnek tartalmaznia kell 

az átadó személyét és az átadás idejét is.  

 

III. FEJEZET 

 

MEZŐFALVÁÉRT KITÜNTETÉS 

 

6.§ A kitüntetés formája oklevél és plakett. A kitüntetéssel 50.000.-Ft pénzjutalom jár.  

 

7.§ A kitüntetést a képviselőtestület Mezőfalva Nagyközség fejlődéséért és hírnevét előmozdító 

kifejtett több éves szakmai munkáért, ill. több éves közösségi munkáért adományozza.  

 

 

IV. FEJEZET 

 

DÍSZPOLGÁRI CÍM 

 

8.§ A képviselőtestület Díszpolgári címet adományozhat Mezőfalva fejlődésében élenjáró 

tevékenységért, Mezőfalva fejlődését kimagaslóan elősegítő tevékenységért, Mezőfalváért 

kifejtett több évtizedes szakmai tevékenységért, Mezőfalváért kifejtett több évtizedes közösségi 

tevékenységért.  

 

9.§ A kitüntetés formája oklevél és plakett, a Díszpolgári címmel 100.000 Ft pénzjutalom jár.  

 

 

V. FEJEZET 

 

JÓZSEF NÁDOR DÍJ 

 

10.§ A képviselőtestület József nádor díjat adományozhat azon személyek vagy szervezetek 

részére, akik saját vagyonukból a települési közösségi célok megvalósítása érdekében jelentős 

összeget, vagy anyagi szolgáltatást nyújtanak.  

 

11.§ A díj Fekete Tamás szobrászművész József nádor plakettje díszdobozban és alkalmi 

oklevéllel kerül kiadásra.  

 

V. FEJEZET 

 

VEGYES RENDELKEZÉSEK 

 

12.§ A képviselőtestület a kitüntetést és a Díszpolgári címet visszavonhatja, amennyiben a 

díjazott arra méltatlanná válik. Erről a tényről a képviselőtestület egyhangú döntéssel határozhat.  

 

13.§ Jelen melléklet a kihirdetése napját követő napon lép hatályba. 

 

 

 

Márok Csaba        Dr. Woth László 

polgármester                              címzetes főjegyző 
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Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a képviselőtestület írásban megkapta azt az anyagot, 

mely az iskolai Szakmai Program átdolgozás, változása. Ez azért, indokolt, mert az iskola otthon 

– mint lehetőség – bedolgozásra került.  

 

 

Kérdést tett fel: Masinkáné Baranyai Mariann képviselő. 

 

 

Márok Csaba polgármester szerint a későbbiekben fog kiderülni az, hogy kell-e ehhez plusz 

munkaerő. Ha a Szakszolgálat megszűnik, akkor nem kell. Úgy gondolja, hogy az iskola megint 

egy jó dologgal fog bővülni, aztán az majd eldől, hogy ez maradhat-e jövőre is. Aki elfogadja a 

Szakmai Program módosítását, kézfelemeléssel jelezze.  

 

A szavazáskor jelen van: 7 fő 

Szavazott : 7 fő 

Igen szavazat: 7 db 

Nem szavazat: 0 

Tartózkodás: 0 

 

 

A Képviselőtestület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:  

 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

55/2012. (V.23.) számú képviselő-testületi határozata 
 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Petőfi Sándor 

Általános Iskola, Szakiskola, Egységes Pedagógiai szakszolgálat és alapfokú 

Művészetoktatási Intézmény Pedagógiai Programjának módosítását e jegyzőkönyv 

mellékletének megfelelően elfogadja. 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal  

 

Bán Balázs képviselő az iránt érdeklődik, hogy Hantos község elfogadta-e a költségvetést, van-e 

valami fejlemény ez ügyben. 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy Hantos község elfogadta a költségvetési részt, amit 

neki hozzá kell tenni a költségvetéshez és nem tárgyalta az 5. és a 6. osztály Mezőfalvára való 

átjövetelét. Jelen pillanatban a költségvetés azzal számolt, hogy átjön az 5. és a 6. osztály 

Hantosról. Ez a szülők által jóváhagyott volt. Addig, amíg Hantos nem módosítja a 

költségvetését, az igazgató nem tud felvenni felsős pedagógust. Ők abban gondolkodnak, hogy 

hátha visszavonják a törvényt, de ezt kizártnak tartja. Nekik meg kell hozni a saját döntésüket, 

melynek a következményét viselniük kell.  
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Jaksics Erzsébet iskolaigazgató már most tud olyan gyermekekről, akiket át fognak hozni az 

iskolába. Szabad iskolaválasztás van, és a mezőfalvi iskola olyan oktatási formát tud nyújtani, 

amilyenre a gyermeknek szüksége van. Ha például a nemzetiségi oktatást kéri a szülő, akkor a 

gyermeknek át kell jönnie. A Társulási Megállapodásban szerepel az, hogy a hantosi gyerekeket 

Hantoson kell oktatni, de ha ott nem tudják biztosítani azt, amire ő igényt tart, akkor Mezőfalvára 

kellene járnia. 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy beszélt Dr. Szekercés Annával, aki a Társulási 

Szerződést készítette azt mondta, hogy mivel a szülők kérték, hogy az 5. és 6. osztályt áthoznák, 

nem tilthatjuk ezt meg, viszont Mezőfalva Képviselőtestületének, mint fenntartónak minden joga 

megvan arra, hogy fogadhatja az iskola az osztályokat. Kérni fog Dr. Szekercés Annától erre 

vonatkozóan egy határozott állásfoglalást. Ez után lehet erről a kérdésről dönteni.  

 

 

A képviselőtestület a fentiekkel egyhangúlag egyetértett. 

 

 

Bán Balázs képviselő a két hónappal ezelőtti védőnői és gyermekorvosi kérések kapcsán szeretne 

tájékoztatást kapni, történt-e változás. Ezen kívül a művelődési ház szakmai programjáról és a 

státuszáról érdeklődik.  

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy alapvetően meg kell határozni a feladatokat. Az 

egészségházban kell az ellátásokat nyújtani. A védőnőktől éves vizsgálati ütemtervet fog kérni, 

hogy egyáltalán milyen vizsgálatok vannak. Ehhez hozzá lehet szervezni azt, hogy az osztályok 

hogyan menjenek oda. Az egészségházban 3 helyiség van a védőnőknek, ebben el kell, hogy 

férjenek. A vizsgálat nem az iskolába való, erre való az egészségház. Ezt a védőnőknek kell 

megbeszélni az intézményvezetővel.  

 

A Művelődési Háznak még nincs jogerős használatbavételi engedélye, amint ezt meglesz, akkor 

lépünk a következő szintre, akkor tudunk a státusszal foglalkozni. 

 

 

Masinka Csabáné képviselő lakossági megkeresésre szeretne választ kapni. Több szülő 

megkereste - az elballagott gyerekek szülei - sérelmezik, hogy az utóbbi években elballagott 

gyerekek tablói nincsenek kirakva az iskolába, mi az oka ennek. Ezek a tablók az iskola 

eredményeit mutatják, jó érzés látni ezeket – ha visszamennek. 

 

 

Jaksics Erzsébet iskolaigazgató elmondja, hogy az iskolában már mindenhol voltak tablók, nem 

tudtuk elhelyezni már az újonnan elkészülő tablókat. Az iskola felújítás során az összes tablót 

levették és ezekből bizony sok megsérült és sok olyan van, aminek a javíttatása anyagi 

ráfordítással jár. Ezért valamennyi tablót digitalizálják és felteszik a honlapra ahol meg lehet 

tekinteni. Ez azért is jó, mert nem kell végigjárni az iskolát a tablók megtekintésére.  Ezeket a 

tablókat egységes formátumban kinyomtatják, és keretekbe, időrendbe helyezik fel, de ez sok idő 

és sok munka.  

 

Masinka Csabáné képviselő az Árpád u. 37. sz. házból megkeresték már többször, hogy ki van 

építve előttük a villanyoszlop, az E-on áramszolgáltatóval oda kellene vezettetni az áramot, mert 

nincs világításuk. Ehhez a hivatalnak kellene egy kérvényt beadni.  
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Márok Csaba polgármester elmondja, hogy szabályszerűen nem minden oszlopon van világítás, 

de ígéretet tesz arra, hogy ezt megnézi.  

 

 

Más megtárgyalandó ügy nem lévén Márok Csaba polgármester az ülést bezárta. 

 

 

 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dr. Woth László                          Márok Csaba 

címzetes főjegyző                      polgármester 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


